
 Karup Varmeværk 

 
 Godthåbsvej 2, Telefon  9710  1919 
 7470  Karup J. Mobil 4019  1912 

  
  

Til Steffen Madsen. Peer Kaarup. Kate Nielsen    

 Alex Andersen. Palle Aagaard. Brian Nedergaard 

 Svend Aage Sanden. Holger Laustsen           

 ____________________________________________________________________________  

Bestyrelsesmøde 

Karup Varmeværk, Godthåbsvej 2, Karup 

Torsdag d. 30. Juni. Kl. 18:00 

Spisning på hotel Karup 

Dagsorden: 

 

Dagens ordstyrer: Svend Aage Sanden.  

 

1 Sidste nyt fra Formanden. 

Vi skal have ny gaskontrakt, og vores leverandør anbefaler at vi tager den tyske 

børs i stedet for den nordiske, da der har været en gevinst at hente, vi får 

differencen fra de sidste 3 mdr. inden vi siger ja 

2 Værkets drift. 

Vi har skiftet startmotoren i Kølvrå 

Der er 100% tilslutning på Hvidtjørnen 

Vi er godt i gang på Ericavej, hvor Ribesvej er klar med tryk på. 

Solid er ved at skifte veksleren til KMC vand på linje 1 da den er kortsluttet.  

3 Restanceliste. 

Meget fin, Kate fjerner manglende udbetalinger efter 3 år, dette er besluttet på et 

tidligere bestyrelsesmøde. 

4 Budgetopfølgning, samt økonomi 

Generelt ser det fornuftigt ud, den underdækning der er skyldes øget 

omkostninger på køb af el og gas, dog er salg af el betydeligt større end 

budgetteret, de sidste rater reguleres for at imødekomme den underdækning. 

Det er aftalt at en stigning på 8 øre for de sidste 2 rater hvis muligt. 

(en 5 øres stigning er muligt inden for de 10 % vi kan regulere uden varsling og 

vil give ca. 600.000) 

5 Effekthandel 

Vi støtter forsat op om effekthandel 

6 PBA ansvarlig (energi danmark) 

Ud fra at vi gerne forsat vil forsætte sammenarbejdet med effekthandel, skifter 

vi vores PBA ansvarlig til Centrica. 

7 Fjernvarmeområde 

Vi deltager sammen med Bjerringbro, Viborg og Skals i at vejlede kommunen 

om udrulning af fjernvarme i de små byer, da kommunen skal give alle borgere 

et svar på hvilken varmekilde de kan får i fremtiden.  

8 Opfølgning vedtægtsændringer 

De indsendte vedtægtsændringer fastholdes og fremsættes til næste 

generalforsamling. 

9 Opdatering om Lokdam sagen 

Der er retsag i slutningen af november, ellers er der intet nyt 

10 Evt.  

Kodex den 8 sep kl 19., Der ønskes et årshjul så overblik til planlægning af 

møder gøres nemmere. 

 


